
 
 
 
Wijkuitbreidingscomité – volledige comité. 

Bijeenkomst op 28 september 2011. 

 Aanwezig: Simonne, Bruno, Marc, Luc, Daniël, Bob, Wim, Jan – Geert Smets (gemeenteraadslid) 

 Verontschuldigd: Christine 

Besproken: 

 Wim heeft nieuwe taken op het werk en wil het voorzitterschap doorschuiven. 

 Luc G. wilde niet op een rijdende trein springen (sic). 

 Verzakking in de Vis. 

 Triatlon illustreert een delicaat punt van de wijk: 1 kruispunt waarlangs iedereen de wijk uit moet. 

 Korte omloopbos (bijdrage G. Smets) 

 Gemeente heeft wel studie van het bekkenbeheer ontvangen (signaalgebieden) en heeft nieuwe studies 

aangevraagd bij Riant/Arcadis. 

 Rond fase 1 willen we bekomen zoveel mogelijk koopwoningen te realiseren en een gemiddelde kavelgrootte 

van 400m² 

 Wat met de woonbehoefte? Is er een studie? Wat met de nieuwe sociale woningen in aanbouw – tonen zij de 

behoefte aan of juist niet? 

 Rond fase 2 willen we eigenlijk de waterbuffercapaciteit laten bevorderen, de ophoging van 1.5 m zou eigenlijk 

ongedaan moeten worden gemaakt. 

 De ondergrond …  

 Provinciaal Uitvoeringsplan (PRUP) voor ruimte tussen Tomermaat en De Heuvels is gemeld door de gemeente, 

het is ons nog niet duidelijk hoe dit verder zal verlopen. 

 Boringen met Marc en Daniel: 1.5 m “zand” en daaronder drijfzand – nog te documenteren 

 Voorangsbaan Miksebaan tussen Elshoutbaan en Pauwelslei (sluipverkeer E19) 

 Triathlon: wijk was gedurende een tijd afgesloten. 

Acties: 

 Boringen documenteren - Nadruk op drijfzand 

 Afspraak met burgemeester 

 Nieuwe flyer tegen september om de wijk wakker te houden 

Mensen BEDANKEN voor de massale steun met de vorige affiche 

 Nieuwjaarsdrink organiseren 

 Bestuur en statuten comité 

Volgende vergadering:  

 Zondag 23 oktober  2011 - 20u00 bij Bob – Wim zorgt voor agenda 

 


